



Certificate Number: GMPISS-2025-000041
Certificate Issue Date: 18/06/2025

Good Manufacturing Practice Certificate

شهادة ممارسة التصنيع الجيد

The Manufacturer

المصنع

Vasmed Technologies Ltd Fzc

شركة فاسميد تكنولوجيز المحدودة ش.م.ح

Site Address

العنوان

Plot No. L314, Fujairah Freezone - Fujairah

قطعة رقم L314 المنطقة الحرة بالفجيرة - الفجيرة

From the Knowledge gained during inspection of this manufacturer, the latest of which was conducted on 17/09/2024, it is considered that its authorized to produce medical devices and certifies that it fulfills MOHAP (GMP) requirements, and the (GMP) requirements laid down by (WHO) and its premises is subjected to periodical inspection every year.

بناءً على نتائج آخر زيارة تفتيشية على مصنع الشركة والتي تمت بتاريخ 17/09/2024 فإن المصنع يعتبر مصرح له بإنتاج الوسائل الطبية، كما أنه ملتزم بشروط ممارسات التصنيع الجيد (GMP) (الموصى بها من قبل وزارة الصحة ووقاية المجتمع - دولة الإمارات العربية المتحدة ومنظمة الصحة العالمية، كما تخضع الشركة لزيارة تفتيشية دورية كل سنة.

This certificate reflects the status of the manufacturing site at the time of the inspection noted above and should not be relied upon to reflect the compliance status if more than one year have elapsed since the inspection date , after which time MOHAP should be consulted .

هذه الشهادة تعكس حالة المصنع خلال الزيارة التفتيشية في التاريخ المشار إليه أعلاه ولا ينبغي الاعتماد عليها في حال تجاوزها سنة من تاريخ التفتيش ويمكن الرجوع لوزارة الصحة ووقاية المجتمع في حال تجاوز المدة.

The authenticity of this certificate may be verified with MOHAP.

The manufacturer is entitled for the following activities stated in annex (1).

كما يمكن التأكد من صحة هذه الشهادة من خلال التواصل مع الإدارة المختصة بوزارة الصحة ووقاية المجتمع.

علماً أن المصنع مخول بالنشاطات الواردة في المرفق (1)

Issued on: 18/06/2025



This is a system-generated document and it doesn't require a signature. To verify certificate validity, please scan the QR Code.



Certificate Number: GMPISS-2025-000041

Certificate Issue Date: 18/06/2025

Product Lines

1 - Medical Device	
1.1 Manufacturing & Processing of Medical Device (All Process)	
1.1.1 Sterile Products - Other Products	1.1.1.1 Catheters
2 - Medical Device	
2.1 Manufacturing & Processing of Medical Device (All Process)	
2.1.1 Sterile Products - Other Products	2.1.1.1 Catheters

Issued on: 18/06/2025



This is a system-generated document and it doesn't require a signature. To verify certificate validity, please scan the QR Code.